
Den 11. aug. 2022 

 

 
Hej Alexander 
 
Skolebestyrelsen for Søren Kanne-skolen, har første møde i aften. Vi glæder os til at 
komme igang. Ikke mindst glæder vi os, til at se, møde og høre hvad det nye BUU 
kan og vil med folkeskolen og hvordan vi sammen kan styrke denne. 
 
Jeg vil derfor på vegne af bestyrelsen gerne invitere BUU til et dialogmøde, vi gerne 
vil høre jeres tanker og ikke mindst muligheder for at styrke folkeskolen. På mødet vil 
vi naturligvis også komme med vores bud og samtidig med de udfordringer vi står i. 
 
Af respekt for jeres travle politiske kalender, vil jeg lade det være op til jer, hvornår I 
kan. Men meget gerne i august/september 2022. 
Vores næste møde i september er den 7/9. 
 
 
 
Venlig Hilsen 
 
Bjørn Johansen 
Bestyrelsesformand


